

**INDICATION:** Temporarily improves joint function in mild to moderate osteoarthritis of the knee. Temporarily relieves the pain of mild to moderate osteoarthritis of the knee in as little as five days. Helps in the development and maintenance of bones and teeth. Helps in the absorption and use of calcium and phosphorus.

**WARNINGS:** Consult a healthcare practitioner before use if you are pregnant or breastfeeding, have a liver disorder or develop symptoms of liver trouble. Consult a healthcare practitioner if symptoms worsen. Hypersensitivity (e.g. allergy) has been known to occur, in which case, discontinue use. Some people may experience epigastric discomfort and dizziness or mild gastrointestinal disturbances such as diarrhea, abdominal pain, heartburn, nausea and vomiting; in which case, discontinue use. **KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.** Keep tightly closed, at room temperature in a dark dry place. Do not use if seal under cap is broken or missing.

**ADULT DOSAGE (ORAL):** Adults, take one (1) tablet per day. Use for a minimum of one month to see beneficial effects. Consult a healthcare practitioner for use beyond 90 days.

**MEDICINAL INGREDIENTS:**

Vitamin D (cholecalciferol)

Joint Shield™ 5-Loxin® Advanced:

*Boswellia serrata* (gum resin extract)

(standardized to 20% 3-O-acetyl-11-keto-beta-boswellic acid)

UC-II® Standardized Cartilage\*

*Gallus gallus* (chicken cartilage)

(contains 1.2-3.9 mg of unhydrolyzed collagen type II)

**NON-MEDICINAL INGREDIENTS:** calcium carbonate, calcium silicate, croscarmellose sodium, hypromellose, medium chain triglycerides, microcrystalline cellulose, polydextrose, silicon dioxide, stearic acid, talc, titanium dioxide, water.

\*UC-II® brand collagen with undenatured type II collagen (U.S. Patents 7,846,487, 7,083,820 and EPO Patent EP1435906B1; Canadian patent CA 2459981C; and Japanese Patent JP 4800574B2). UC-II® is a registered trademark of InterHealth N.J. 5-Loxin® is a registered trademark of P.L. Thomas-Laila Nutraceuticals, Inc., intl'l patents pending. Osteo Bi-Flex® is a registered trademark of Revall Sundown, Inc.

Nature's Bounty, Inc.

Bohemia, NY 11716 USA

Manufactured by / Fabriqué par :

Vita Health Products Inc.

Winnipeg, MB R2J 3W2

NPN 80066311

NATURE'S BOUNTY

**Osteo  
Bi-Flex®**  
JOINT HEALTH SANTÉ DES ARTICULATIONS  
**Ease**

► **Initial Results in 5 Days!**

► **Résultats initiaux en 5 jours !**

UC-II® COLLAGEN FORMULA with **JOINT SHIELD™**

FORMULE au COLLAGÈNE UC-II® avec **JOINT SHIELD™**

Shellfish Free • Sans crustacés

**1 PER DAY** | **30** MINI TABLETS  
**PAR JOUR** | **MINI-COMPRIMÉS**

**INDICATION :** Améliore temporairement la fonction articulaire en cas d'arthrose légère à modérée du genou. Soulage temporairement la douleur en cas d'arthrose légère à modérée du genou, en seulement cinq jours. Contribue au développement et au maintien des os et des dents. Aide à l'absorption et à l'utilisation du calcium et du phosphore.

**AVERTISSEMENTS :** Consulter un professionnel de la santé avant l'utilisation si vous êtes enceinte ou allaitez, en cas de troubles hépatiques ou si vous développez des symptômes de troubles hépatiques. Consulter un professionnel de la santé si les symptômes s'aggravent. Une hypersensibilité (p. ex. allergie) peut se manifester; si tel est le cas, cesser l'utilisation. Certaines personnes pourraient éprouver des malaises épigastriques et des étourdissements ou des dérangements gastro-intestinaux légers tels que de la diarrhée, des douleurs abdominales, des brûlures d'estomac, des nausées ou des vomissements; si tel est le cas, cesser l'utilisation. **GARDER HORS DE LA PORTEE DES ENFANTS.** Garder bien fermé à la température ambiante, dans un endroit sombre et sec. Ne pas utiliser si l'opercule sous le bouchon est brisé ou manquant.

**POSOLOGIE POUR ADULTES (ORALE) :** Adultes, prendre un (1) comprimé par jour. Utiliser pendant au moins un mois pour constater les effets bénéfiques. Consulter un professionnel de la santé pour une utilisation au-delà de 90 jours.

**INGREDIENTS MEDICINAUX :**

Vitamine D (cholecalciférol)

Joint Shield™ 5-Loxin® Avancé:

*Boswellia serrata* (extrait de gomme-résine)

(normalisé à 20 % d'acide 3-O-acetyl-11-céto-béta boswellique)

Cartilage normalisé en UC-II®\*

*Gallus gallus* (cartilage de poulet)

(contient de 1,2 à 3,9 mg de collagène de type II non hydrolysé)

**INGREDIENTS NON MEDICINAUX :** acide stéarique, carbonate de calcium, cellulose microcristalline, croscarmellose de sodium, dioxyde de silicium, dioxyde de titane, eau, hypromellose, polydextrose, silicate de calcium, talc, triglycérides à chaîne moyenne.

\*Collagène de la marque UC-II® contenant du collagène de type II non dénaturé (brevets américains 7,846,487, 7,083,820 brevet européen (EOB) EP1435906B1, brevet canadien CA 2459981C et brevet japonais JP 4800574B2. UC-II® est une marque de commerce déposée d'InterHealth N.J. 5-Loxin® est une marque de commerce déposée de P.L. Thomas-Laila Nutraceuticals, Inc., brevets internationaux en cours. Osteo Bi-Flex® est une marque de commerce déposée de Revall Sundown, Inc.

**Chaque comprimé contient :**

10 mcg (400 UI)

100 mg

27,2 mg

P501-000-AS-00-L80883-000-HP1157

